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Aan d EEE de Union Patriotico Bonairiano,

cnr JERE
Wij hebben van uw partij een brief ontvangen gedateerd 4 januari j.1. met het verzoek om de gehele bevolking van Bonaire in één keer te vaccineren.

Hoewel wij veel begrip hebben voor uw verzoek gezien de geringe omvang van de bevolking zijn er een aantal zaken die dit. op dit moment, niet

mogelijk maken.

Zoals u weet hebben wij ook voor het Caribisch deel van Koninkrijk via de Europese Unie vaccins aangeschaft. Binnen het Koninkrijk volgen we de

adviezen van de Gezondheidsraad voor de BES en de CAS bij de prioritering van de doelgroepen. Op basis ook van deze adviezen heeft de minister

van VWS in de kamerbrief van 4 januari aangegeven welke strategie voor Nederland en voor Caribisch deel van het Koninkjrijk wordt gevolgd.
Hierin is aangegeven dat de nu beschikbare vaccins van Pfizer en Modema zoveel mogelijk wordt ingezet om ouderen te beschermen. Omdat de

logistieke eigenschappen van het Pfizer vaccin hiertoe aanleiding geven qua bewaartemperatuur en verpakking is er nu gekozen om deze kwetsbare

groepen te beschermen door de zorgmedewerkers, die immers veelal belast zijn met hun verzorging, eerst te vaccineren om deze groepen van

kwetsbare inwoners te beschermen tegen ernstige ziekte en sterfle.

Ook de hoeveelheid beschikbare vaccins, op dit moment, nopen tot het maken van keuzes. Hoewel Bonaire inderdaad een kleine bevolkingsomvang
heeft, is het bevolkingsaantal toch nog te groot om in 1 keer te vaccineren. Ook is het zaak om de vaccins zo efficient mogelijk te verdelen onder die

burgers die, mede op basis van het specificke GR adviezen over vaccius, hiervoor het beste in aanmerking komen om de bevolking te beschermen. Ik

vertrouw erop dat met het beschikbaar komen van andere vaccins, die ook onder eenvoudiger logistieke omstandigheden kunnen worden ingezet en

toegediend er zo snel mogelijk overgegaan kan worden naar het vaccineren van de gehele bevolking. We staan in nauw contact met de dienst

publieke gezondheid van Bonaire en het eiland bestuur over de uitvoering van de vaccinatiestrategie.
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